



CANADA CUP & JUNIOR YOUTH

CANADIAN CHAMPIONSHIPS 2024

MARCH 20-24, 2024

GENESIS CENTRE | CALGARY, AB



boxingcanada.org

2024 CANADA CUP

and/et

2024 CANADIAN YOUTH and JUNIOR CHAMPIONSHIPS

and/et

Open U23 ELITE TOURNAMENT

and/et

OPEN ELITE TOURNAMENT

le 20-24 March - Genesis Centre

Presented by Boxing Canada / Présenté par Boxe Canada



TECHNICAL PACKAGE
RENSEIGNEMENTS TECHNIQUES

The Organizing committee would like to thank our event sponsors and partners:

Gold-Level Sponsors

Silver-Level Sponsors



Bronze-Level Sponsors

Boxing Canada's Boxing Equipment Partner / Partenaire de Boxe Canada pour l'équipement de boxe



Host Hotel



Host Supporters



Boxing Canada's National Partners



Welcome Letter

The 2024 Canada Cup has been a long time coming! Originally planned for 2021, the event needed to be postponed for a number of years due to the pandemic. Now with a full return to competition we are excited to finally present the event.

In keeping with Boxing Canada's 2020-2024 strategic plan the Canada Cup aims to:

- Grow Boxing
 - Promote competition in the west of Canada, while inviting all boxers to participate
- Promote Excellence in Boxing
 - Emphasize quality competition, and in this year hosting the 2024 Junior and Youth National Championships
- Exemplify Excellence in Organization
 - Employ professional management
- Operate Sustainably
 - Make prudent, future-focused financial decisions and minimizing waste
- Minimize Risk
 - Focus on safe environments and promoting Abuse-Free Sport

On Behalf of the organizing committee I want to thank the countless volunteers who are contributing to make this event a success. Boxing Canada is blessed to have such a passionate and tireless community of supporters.

Welcome to Calgary!

Roland Labbe

Lettre de bienvenue

L'organisation de la Coupe du Canada 2024 a été longue à venir ! Initialement prévu pour 2021, l'événement a dû être reporté pendant plusieurs années en raison de la pandémie. Aujourd'hui, avec un retour complet à la compétition, nous sommes ravis d'enfin présenter l'événement.

Conformément au plan stratégique 2020-2024 de Boxe Canada, la Coupe Canada vise à :

- Faire croître la boxe
- Promouvoir la compétition dans l'ouest du Canada, tout en invitant tous les boxeurs à participer.
- Promouvoir l'excellence en boxe
- Mettre l'accent sur la qualité de la compétition et, cette année, accueillir les championnats nationaux juniors et jeunes de 2024.
- Faire preuve d'excellence dans l'organisation
- Employer une gestion professionnelle
- Opérer de manière durable
- Prendre des décisions financières prudentes, axées sur l'avenir, et réduire au minimum le gaspillage.
- Réduire les risques
- Se concentrer sur des environnements sûrs et promouvoir un sport sans abus.

Au nom du comité organisateur, je tiens à remercier les innombrables bénévoles qui contribuent au succès de cet événement. Boxe Canada a la chance de pouvoir compter sur une communauté de partisans aussi passionnés et infatigables.

Bienvenue à Calgary !

Roland Labbe

General information / Informations générales	7
TECHNICAL PACKAGE OVERVIEW / APERÇU DES RENSEIGNEMENTS TECHNIQUES	7
ORGANIZING COMMITTEE / COMITÉ D'ORGANISATION	7
SANCTIONING BODY / ORGANISME DE SANCTION	7
ACCOMMODATION OPTIONS / POSSIBILITÉS D'HÉBERGEMENT	8
TRANSPORTATION	8
Air Canada Discount / Rabais Air Canada	8
SCHEDULE / HORAIRE	9
ATHLETE AND COACH DOCUMENTATION / DOCUMENTATION POUR L'ATHLÈTE ET L'ENTRAÎNEUR	10
REGISTRATIONS AND FEES / INSCRIPTIONS ET FRAIS	11
Registration System / Système d'enregistrement	11
Fees / Frais	11
Coaching Requirements / Exigences des entraîneurs	11
Coach Access / Accès des entraîneurs	12
COMPETITION FORMAT / FORMAT DE COMPÉTITION	13
Make-Up Bouts / Combats hors tournoi	13
Open Sparring / Sparring libre	13
WEIGH-IN / LA PESÉE	14
BOXING EQUIPMENT / ÉQUIPEMENT DE BOXE	14
Uniforms / Uniformes	15
PROTEST / CONTESTATION	15
Junior and Youth National Championships / Informations sur les championnats nationaux juniors et jeunes	17
ELIGIBLE ATHLETES / ATHLÈTES ÉLIGIBLES	17
AVAILABLE ATHLETE REGISTRATIONS / INSCRIPTIONS D'ATHLÈTES DISPONIBLES	17
NUMBER OF JUNIOR AND YOUTH NATIONAL CHAMPIONSHIPS TEAM OFFICIALS / NOMBRE D'OFFICIELS DES ÉQUIPES DES CHAMPIONNATS NATIONAUX JUNIORS ET JEUNES	18
AGE CLASSIFICATION AND WEIGHT CATEGORIES / CLASSIFICATION PAR ÂGE ET CATÉGORIES DE POIDS	18
Youth Men (born/né 2006-2007)	18
Youth Women (born/née 2006-2007)	19
Junior C Boys and Girls (born/né 2008-2009)	19
REGISTRATION LISTS / LISTES D'INSCRIPTION	20
DRAWS / TIRAGE	20
DAILY SCHEDULE AND RESULTS / HORAIRE ET RÉSULTATS QUOTIDIENS	20
U23 Elite and Open Elite Information / Informations sur l'élite U23 et l'élite ouverte	21
ELIGIBLE ATHLETES / ATHLÈTES ÉLIGIBLES	21
AVAILABLE ATHLETE REGISTRATIONS / INSCRIPTIONS D'ATHLÈTES DISPONIBLES	21
NUMBER OF U23 AND OPEN ELITE TEAM OFFICIALS / NOMBRE D'OFFICIELS DE L'ÉQUIPE ÉLITE DES MOINS DE 23 ANS ET DE L'ÉQUIPE ÉLITE OUVERTE	21
AGE CLASSIFICATION AND WEIGHT CATEGORIES / CLASSIFICATION PAR ÂGE ET CATÉGORIES DE POIDS	22
U23 Men (born/née 2002-2005) and Open Elite Men (born/née 1984-2005)	22
U23 Women (born/née 2002-2005) and Open Elite Women (born/née 1984-2005)	22
REGISTRATION LISTS / LISTES D'INSCRIPTION	22
DRAWS / TIRAGE	23
DAILY SCHEDULE AND RESULTS / HORAIRE ET RÉSULTATS QUOTIDIENS	23

General information / Informations générales

TECHNICAL PACKAGE OVERVIEW / APERÇU DES RENSEIGNEMENTS TECHNIQUES

This document will be revised over time. Registered athlete lists, draw will be added as available.

Ce document sera révisé au fil du temps. Les listes d'athlètes inscrits et les tirages au sort seront ajoutés dès qu'ils seront disponibles.

ORGANIZING COMMITTEE / COMITÉ D'ORGANISATION

Event Manager / Gestionnaire d'événements: Leslie Plumley and [LPEvents](#)

Event Support / Soutien à l'organisation d'événements: Alex Halat

Chief of Competition / Chef de la compétition: Roland Labbe

Ring Supervisor / Superviseur de boxe: Roland Labbe

Ring Supervisor / Superviseur de boxe: Frank Fiacco

Boxing Canada support / Soutien de Boxing Canada: Ryan O'Shea

Boxing Canada support / Soutien de Boxing Canada: Christopher Lindsay

Competition Enquiries / Questions concernant la compétition: [Christopher Lindsay](#)

SANCTIONING BODY / ORGANISME DE SANCTION

This competition is sanctioned by [Boxing Canada](#).

Cette compétition est sanctionnée par Boxe Canada.

COMPETITION VENUE / LIEU DE COMPÉTITION

[Genesis Centre](#)

7555 Falconridge Blvd. NE

Calgary AB

T3J 0C9

[Map](#)

ACCOMMODATION OPTIONS / POSSIBILITÉS D'HÉBERGEMENT

Each of these hotels has a special rate - but you must book before Feb 15th

Chacun de ces hôtels propose un tarif spécial, mais vous devez réserver avant le 15 février.

Name / Nom		Distance to Venue / Lieu	Contact	Rate (Double Occupancy)	Booking Link / Lien
Premier Best Western Calgary Plaza Hotel	*Host Hotel for Technical Meetings, Draw, Coach Education, Weigh-ins*	9.3km	Website +1 800 568 8520	Single King - \$139/night Double Queen - \$139/night Includes Parking, Fitness Centre, Pool, Hot Tub	Call 403-248-8888 or email our in-house reservations at res@calgaryplaza.com & quote 2024 Boxing Canada Open Block ID: 253716 Booking Link (edit dates!)
Hilton Garden Inn Calgary Airport		7.1km	Website +1 855 618 4697	Double Queen - \$154/night Includes Parking, Continental Breakfast, Fitness Center, Pool, Hot Tub	Ask for "2024 Boxing Canada" at booking
Courtyard by Marriott Calgary Airport		7.1km	Website +1 844 631 0595	Single King - \$176/night Double Queen \$176/night Includes Parking, Fitness Centre, Pool, Sauna	Booking Link

TRANSPORTATION

Air Canada Discount / Rabais Air Canada

Air Canada is pleased to offer 10% discounts on flex fares and up for the 2024 Canada Cup .

To apply the discount, simply add the code **PGQ6ZEK1** in the promotion box when you book your flight at www.aircanada.com and the discount will automatically calculate for you.

Discounts also apply for 7 days pre and post event dates to provide more flexibility.

Air Canada est heureux d'offrir un rabais de 10 % sur les tarifs flexibles et plus pour la Coupe du Canada 2024.

Pour appliquer le rabais, il suffit d'ajouter le code **PGQ6ZEK1** dans la case promotionnelle lorsque vous réservez votre vol à www.aircanada.com et le rabais sera automatiquement calculé

pour vous. Les réductions s'appliquent également aux dates précédant et suivant l'événement, afin d'offrir une plus grande flexibilité.

Local Transport

Local transport can be arranged for groups over 10 people for a fee. Contact [Lesley](#) for local transportation assistance.

Un transport local peut être organisé pour les groupes de plus de 10 personnes, moyennant des frais. Contactez [Lesley](#) pour obtenir de l'aide sur les transports locaux.

SCHEDULE / HORAIRE

Schedule may be modified based on entries

Tuesday/ Mardi Mar 19	5:00pm	Officials Meeting/Rencontre des officiels	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
	5:30pm	Team Check-In / Check-in des équipes	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
	6:00pm	Technical Meeting & Draw / Rencontre technique et tirage	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
Wednesday/ Mercredi Mar 20	8-10:00am	Daily Medicals and Weigh-In / Médicaux et pesée	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
		Coach Professional Development Session 1 / Session 1 pour le développement professionnel des entraîneurs	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room B
	1:00pm	Session 1	Genesis Centre: Rings 1,2
	6:00pm	Session 2	Genesis Centre: Rings 1,2
Thursday/ Jeudi Mar 21	8-10:00am	Daily Medicals and Weigh-In / Médicaux et pesée	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
		Coach Professional Development Session 2 / Session 2 pour le développement professionnel des entraîneurs	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room B
	10:30-12:30pm	Open Sparring Session / Session de sparring libre	Genesis Centre: Rings 1,2

	1:00pm	Session 3	Genesis Centre: Rings 1,2
	6:00pm	Session 4	Genesis Centre: Rings 1,2
Friday/ Vendredi Mar 22	8-10:00am	Daily Medicals and Weigh-In / Médicaux et pesée	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
	1:00pm	Session 5	Genesis Centre: Rings 1,2
	6:00pm	Session 6	Genesis Centre: Rings 1,2
Saturday/ Samedi Mar 23	8-10:00am	Daily Medicals and Weigh-In / Médicaux et pesée	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
	10:30- 12:30pm	Open Sparring Session / Session de sparring libre	Genesis Centre: Rings 1,2
	1:00pm	Session 7	Genesis Centre: Rings 1,2
	6:00pm	Session 8	Genesis Centre: Rings 1,2
Sunday/ Dimanche Mar 24	8-9:00am	Daily Medicals and Weigh-In / Médicaux et pesée	Premier Best Western Calgary Plaza Hotel and Conference Centre: Room A
	10:30- 11:30pm	Open Sparring Session / Session de sparring libre	Genesis Centre: Rings 1,2
	12:00pm	Session 9	Genesis Centre: Rings 1,2

ATHLETE AND COACH DOCUMENTATION / DOCUMENTATION POUR L'ATHLÈTE ET L'ENTRAÎNEUR

All athletes must present the following items at Team Check-in:

- Boxing record book with a photo and registration ID for the 2024 competition year.
- Medical check ([english](#) / [français](#)) no older than one year MUST be complete and available to show the organizers.
- SCAT 5 ([english](#) / [français](#)) is mandatory for all athletes and MUST be duly completed by a doctor, a nurse, physiotherapist or certified athletic therapist (must include official stamp of the professional who conducted the test and/or their license number), otherwise the athlete will not be eligible for the competition. Information about concussion protocols ([english](#) / [français](#))
- ALL female boxers to bring a duly completed Declaration of Non-Pregnancy
 - 18 years old and over ([english](#) / [français](#)); or
 - Under 18 years old ([english](#) / [français](#))

All coaches (provincial and personal) must present the following items at Team Check-in:

- Boxing Canada 2024 Coach coaching card

Tous les athlètes doivent présenter les éléments suivants lors de l'enregistrement de l'équipe :

- Carnet de boxe avec photo et pièce d'identité pour l'année de compétition 2024.

- Le bilan médical ([english](#) / [français](#)) ne datant pas de plus d'un an DOIT être complet et disponible pour être présenté aux organisateurs.
- Le SCAT 5 ([english](#) / [français](#)) est obligatoire pour tous les athlètes et DOIT être dûment complété par un médecin, une infirmière, un physiothérapeute ou un thérapeute sportif certifié (doit inclure le cachet officiel du professionnel qui a effectué le test et/ou son numéro de licence), sinon l'athlète ne sera pas éligible pour la compétition. Information sur les protocoles de commotion cérébrale ([english](#) / [français](#))
- TOUTES les boxeuses doivent apporter une déclaration de non-grossesse dûment remplie.
 - 18 ans et plus ([english](#) / [français](#)) ; ou
 - Moins de 18 ans ([english](#) / [français](#))

Tous les entraîneurs (provinciaux et personnels) doivent présenter les documents suivants à l'enregistrement de l'équipe :

- Carte d'entraîneur de Boxe Canada 2024

REGISTRATIONS AND FEES / INSCRIPTIONS ET FRAIS

Registration System / Système d'enregistrement

All registrations (athletes, coaches/managers) must be registered through [Trackie](#).

Registration is open until Friday March 8th, 2023.

No athlete changes are permitted after the deadline for registration, only weight class substitutions will be permitted. NO EXCEPTIONS. Payment must be made through the online system at the time of registration.

Toutes les inscriptions (athlètes, entraîneurs/gestionnaires) doivent être enregistrées via [Trackie](#).

Les inscriptions sont ouvertes jusqu'au vendredi 8 mars 2023.

Aucun changement d'athlète n'est autorisé après la date limite d'inscription, seules les substitutions de catégorie de poids seront autorisées. PAS D'EXCEPTION. Le paiement doit être effectué par le biais du système en ligne au moment de l'inscription.

Fees / Frais

	Before Feb 16th Avant 16 fév	Before March 8 Avant 8 mars
Athletes / Athlètes	\$100	\$150
Coaches/Entraîneurs/Managers	\$60	\$90

Spectators/Spectateurs 8 years/ans +: \$10 per session
 Spectators/Spectateurs 7 years/ans et moins: Free/Gratuit

Coaching Requirements / Exigences des entraîneurs

All coaches and managers must:

- Be [registered](#) in advance for the competition
- Be 2024 members of Boxing Canada
- Have completed either:
 - Respect In Sport ([english](#) / [français](#)); or
 - Make Ethical Decisions Online Evaluation ([english](#) / [français](#))
- Have completed the Boxing Canada Abuse-Free Sport Pledge ([english](#) / [français](#))

Tous les entraîneurs et managers doivent :

- être [inscrits](#) à l'avance à la compétition.
- Être membre de Boxe Canada 2024
- Avoir suivi le cours :
 - Respect dans le sport ([english](#) / [français](#)) ; ou
 - l'évaluation en ligne "Prendre des décisions éthiques" ([english](#) / [français](#))
- Avoir complété l'Engagement de Boxe Canada pour un sport sans abus ([english](#) / [français](#))

Coach Access / Accès des entraîneurs

		Status of my coaching level		
		"In Training"	"Trained"	"Certified"
My Coaching Level in TheLocker.ca	No Boxing-Specific Education	Training Areas only, No Field of Play, No Corner		
	Instructor Beginner	Training Areas only, No Corner	Corner with any Certified Coach	No / Pas de Restriction
	Competition Introduction	Training Areas only, No Corner	Corner with any Certified Coach	No / Pas de Restriction
	Competition Development	Corner with any Certified Coach	No / Pas de Restriction	No / Pas de Restriction

For more information on coaching programs and levels, "In Training", "Trained" et "Certified", visit Boxing Canada ([english](#) / [français](#)).

		Status of my coaching level		
		"en formation"	"formé"	"certifié"
Mon niveau de coaching dans LeCasier.ca	Pas de formation spécifique à la boxe	Zones d'entraînement seulement, pas de terrain de jeu, pas de coin		
	Instruction Debutant	Zones d'entraînement seulement, pas de coin	Coin avec un coach certifié	Pas de Restriction
	Compétition Introduction	Zones d'entraînement seulement, pas de coin	Coin avec un coach certifié	Pas de Restriction
	Compétition Development	Coin avec un coach certifié	Pas de Restriction	Pas de Restriction

Pour obtenir de l'information sur les programmes d'entraînement, " en formation ", " formé " et " certifié ", veuillez consulter le site Web de Boxe Canada ([english](#) / [français](#)).

REFEREES AND JUDGES / ARBITRES ET JUGES

All Referees & Judges will be selected and appointed by Boxing Canada Officials Committee ([english](#) / [français](#))

Tous les arbitres et juges seront sélectionnés et nommés par le Comité des officiels de Boxe Canada ([english](#) / [français](#))

RULES / RÈGLEMENTS

Boxing Canada rulebook will be used ([english](#) / [français](#))

Le règlement de Boxe Canada sera utilisé ([english](#) / [français](#))

COMPETITION FORMAT / FORMAT DE COMPÉTITION

International scoring system (corner coaches and spectators will be shown scores round-by-round) will be prioritized for the Junior and Youth Nationals.

Elite and Youth (men & women): Three (3) rounds of three (3) minutes, one (1) minute rest between rounds.

Junior (men & women): Three (3) rounds of two (2) minutes, one (1) minute rest between rounds.

Single elimination format

Le système de pointage international (les entraîneurs de coin et les spectateurs verront les scores tour par tour) sera prioritaire pour les championnats nationaux juniors et jeunes.
Les catégories Élite et Jeunesse (hommes et femmes) : Trois (3) rounds de trois (3) minutes, une (1) minute de repos entre les rounds.

La catégorie Junior (hommes et femmes) : Trois (3) séries de deux (2) minutes, une (1) minute de repos entre les séries.

Format à simple élimination

Make-Up Bouts / Combats hors tournoi

Official make-up bouts will be scheduled, time permitting.

Les combats hors tournoi seront programmés si le temps le permet.

Open Sparring / Sparring libre

On Thursday, Friday and Saturday between 10:30am until 12:30pm, all rings will be available to organize open sparring sessions for all participants. Sign-up sheets will be available to schedule specific times. More information on the process will be available at the Technical Meeting.
Athletes must bring their own wraps, gloves, and headgear for Open Sparring.

Le jeudi, vendredi et samedi entre 10h30 et 12h30, tous les rings seront disponibles pour organiser des sessions de sparring libres à tous les participants. Des feuilles d'inscription seront disponibles pour fixer des horaires spécifiques. Plus d'informations sur le processus seront disponibles lors de la réunion technique. Les athlètes doivent apporter leurs propres protections, gants et casques pour le sparring libre.

WEIGH-IN / LA PESÉE

Test scale will be available every day, starting on Tuesday, March 19th.

Registered boxer's weight should not exceed the maximum of the boxer's weight class

There will be no general weigh-in for the championships; the weight registered prior to the official draw decides the boxer's weight class for the entire competition.

Boxers will still be required to weigh-in each day they are scheduled to box to ensure that the actual weight on each day does not exceed the maximum of the boxer's weight class.

- Men's Questions during weigh-in ([english](#) / [français](#))
- Women's Questions during weigh-in ([english](#) / [français](#))
- Boxing Canada Resource on Making Weight ([english](#) / [français](#))

La balance de test sera disponible tous les jours, à partir du mardi 19 mars.

Le poids enregistré du boxeur ne doit pas dépasser le maximum de la catégorie de poids du boxeur.

Il n'y aura pas de pesée générale pour les championnats ; le poids enregistré avant le tirage au sort officiel détermine la catégorie de poids du boxeur pour l'ensemble de la compétition.

Les boxeurs seront toujours tenus de se peser chaque jour où ils sont censés boxer pour s'assurer que le poids réel de chaque jour ne dépasse pas le maximum de la catégorie de poids du boxeur.

- Questions des hommes pendant la pesée ([english](#) / [français](#))
- Questions des femmes pendant la pesée ([english](#) / [français](#))
- Ressources de Boxe Canada sur la pesée ([english](#) / [français](#))

BOXING EQUIPMENT / ÉQUIPEMENT DE BOXE

Internationally approved Competition gloves (10oz and 12oz) will be provided by [STING Canada](#) for all boxers. Gloves will not be provided for Open Sparring.

Internationally approved Competition headgear will be provided by [STING Canada](#) for all boxers. Head gear will not be provided for Open Sparring.

One pair of bandages (hand wraps) will be provided by Boxing Canada for all boxers.

The mouth guard is mandatory.

Athletes with long hair must wear a bandana or a hair net under their headgear.

Des gants de compétition approuvés au niveau international (10oz et 12oz) seront fournis par [STING Canada](#) à tous les boxeurs. Les gants ne seront pas fournis pour le combat libre.

Les casques de compétition approuvés au niveau international seront fournis par [STING Canada](#) pour tous les boxeurs. Le casque ne sera pas fourni pour le sparring libre.

Une paire de bandages (enveloppes pour les mains) sera fournie par Boxe Canada pour tous les boxeurs.

Le protège-dents est obligatoire.

Les athlètes qui ont les cheveux longs doivent porter un bandana ou un filet à cheveux sous leur casque.

Uniforms / Uniformes

Each Boxer must bring Red and Blue set uniform (complete red and blue colour sets – short and vest - without mixing any other colour). The beltline of any shorts must be clearly indicated by a contrasting colour and by using a 6-10cm wide elastic waistband (the beltline is an imaginary line from the navel to the top of the hips).

Chaque boxeur doit apporter une tenue rouge et bleue (ensemble complet de couleurs rouge et bleu - short et gilet - sans mélanger d'autres couleurs). La ceinture des shorts doit être clairement indiquée par une couleur contrastante et par l'utilisation d'une ceinture élastique de 6 à 10 cm de large (la ceinture est une ligne imaginaire allant du nombril au haut des hanches).

IMAGE RIGHTS / DROITS D'IMAGE

By registering to the competition, you automatically agree that your picture may be taken and used for promotional and marketing purposes by Boxing Canada. If you do not want your pictures to be used for such purposes, please send an email to Boxing Canada (info@boxingcanada.org) before the start of the competition, including your name and role in the competition.

En vous inscrivant à la compétition, vous acceptez automatiquement que votre photo soit prise et utilisée à des fins de promotion et de marketing par Boxing Canada. Si vous ne souhaitez pas que vos photos soient utilisées à ces fins, veuillez envoyer un courriel à Boxing Canada (info@boxingcanada.org) avant le début du concours, en indiquant votre nom et votre rôle dans le concours.

PROTEST / CONTESTATION

No protests of judges or referee's decisions will be accepted. Video review will not be accepted.

Aucune contestation des décisions des juges ou des arbitres ne sera acceptée. Les contrôles vidéo ne sont pas acceptés.

DOPING CONTROL / ANTI-DOPAGE

Doping control testing may be conducted, in accordance with the Canadian Policy on Doping in Sport and Canadian Doping Control Regulations. Please see <http://www.cces.ca>.

Des tests de contrôle du dopage peuvent être effectués, conformément à la Politique canadienne sur le dopage dans le sport et au Règlement canadien sur le contrôle du dopage. Veuillez consulter le site <http://www.cces.ca>.

Junior and Youth National Championships / Informations sur les championnats nationaux juniors et jeunes

ELIGIBLE ATHLETES / ATHLÈTES ÉLIGIBLES

In order to be eligible athletes must:

- Be a Canadian citizen or Permanent Resident;
- Be a registered 2024 member in good standing with Boxing Canada;
- Not have any outstanding fees payable to Boxing Canada;

Pour être éligibles, les athlètes doivent

- Être citoyen canadien ou résident permanent ;
- Être membre en règle de Boxe Canada pour 2024 ;
- Ne pas avoir de frais impayés à payer à Boxe Canada ;

AVAILABLE ATHLETE REGISTRATIONS / INSCRIPTIONS D'ATHLÈTES DISPONIBLES

Provincial Association Association provinciale	Junior C per weight	Youth Per weight
AB	2	2
BC	2	2
MB	2	2
NB	2	2
NF	2	2
NS	2	2
PEI	2	2
QC	2	2
ON	2	2
SK	2	2
NU, NT, YK*	6	6
Wildcards**	6	6

*NU, NT, YK are not expected to field teams. These spots will not be reallocated.

**Wildcards may be available depending on registration numbers. Each province should send requests for wildcard spots to clindsay@boxingcanada.org. Selection for wildcard spots will take into consideration size of the field (aiming for 8 or 16 athletes in each class), the strength of provincial fields, host province participation, and past results. Requests will be reviewed Friday March 8th and provinces will be sent notice of wildcard spots, positive or negative, before noon March 10th. Wildcard decisions are final and unappealable.

*NU, NT, YK ne devraient pas présenter d'équipes. Ces places ne seront pas réattribuées.

**Des wildcards peuvent être disponibles en fonction du nombre d'inscriptions. Chaque province doit envoyer une demande de place à clindsay@boxingcanada.org. La sélection des places de wildcard tiendra compte de la taille du peloton (visant 8 ou 16 athlètes dans chaque catégorie), de la force des pelotons provinciaux, de la participation de la province hôte et des résultats antérieurs. Les demandes seront examinées le vendredi 8 mars et les provinces recevront un avis de sélection, positif ou négatif, avant midi le 10 mars. Les décisions concernant les wildcards sont définitives et sans appel.

NUMBER OF JUNIOR AND YOUTH NATIONAL CHAMPIONSHIPS TEAM OFFICIALS / NOMBRE D'OFFICIELS DES ÉQUIPES DES CHAMPIONNATS NATIONAUX JUNIORS ET JEUNES

1–4 athlètes = 1-3 coaches/entraîneurs, 1 Manager

5–9 athlètes = 1-4 coaches/entraîneurs, 1 Manager

10+ athlètes = 1-5 coaches/entraîneurs, 1 Manager

AGE CLASSIFICATION AND WEIGHT CATEGORIES / CLASSIFICATION PAR ÂGE ET CATÉGORIES DE POIDS

Youth Men (born/né 2006-2007)

Class	Minimum KG	Maximum KG
Minimumweight	46	48
Flyweight	48	51
Bantamweight	51	54
Featherweight	54	57
Lightweight	57	60
Light Welterweight	60	63.5
Welterweight	63.5	67
Light Middleweight	67	71
Middleweight	71	75
Light Heavyweight	75	80
Cruiserweight	80	86
Heavyweight	86	92
Super Heavyweight	92+	

*Weight categories with fewer than 2 participants will not be contested this year and registrations will be refunded.

*Les catégories de poids comptant moins de deux participants ne seront pas disputées cette année et les inscriptions seront remboursées.

Youth Women (born/née 2006-2007)

Class	Minimum KG	Maximum KG
Minimumweight	45	48
Light Flyweight	48	50
Flyweight	50	52
Bantamweight	52	54
Featherweight	54	57
Lightweight	57	60
Light Welterweight	60	63
Welterweight	63	66
Light Middleweight	66	70
Middleweight	70	75
Light Heavyweight	75	81
Heavyweight	81+	

*Weight categories with fewer than 2 participants will not be contested this year and registrations will be refunded.

*Les catégories de poids comptant moins de deux participants ne seront pas disputées cette année et les inscriptions seront remboursées.

Junior C Boys and Girls (born/né 2008-2009)

Class	Minimum KG	Maximum KG
Pin	44	46
Light Fly	46	48
Fly	48	50
Light Bantam	50	52
Bantam	52	54
Feather	54	57
Light	57	60
Light Welter	60	63
Welter	63	66
Light Middle	66	70
Middle	70	75
Light Heavy	75	80
Heavy	80+	

*Weight categories with fewer than 2 participants will not be contested this year and registrations will be refunded.

*Les catégories de poids comptant moins de deux participants ne seront pas disputées cette année et les inscriptions seront remboursées.

REGISTRATION LISTS / LISTES D'INSCRIPTION

Will be published here after registration closes

Sera publiée ici après la clôture des inscriptions.

DRAWS / TIRAGE

Will be published here after the draw

Sera publiée ici après la tirage.

DAILY SCHEDULE AND RESULTS / HORAIRE ET RÉSULTATS QUOTIDIENS

Link to daily schedules and results will be published here as they are available.

Le lien pour les horaires et les résultats quotidiens seront publiés ici dès qu'ils seront disponibles.

U23 Elite and Open Elite Information / Informations sur l'élite U23 et l'élite ouverte

ELIGIBLE ATHLETES / ATHLÈTES ÉLIGIBLES

In order to be eligible athletes must:

- Be a 2024 member in good standing with Boxing Canada (or a 2024 member of another National Boxing association);
- Not have any outstanding fees payable to Boxing Canada

Pour être admissibles, les athlètes doivent

- Être un membre 2024 en règle de Boxe Canada (ou un membre 2024 d'une autre association nationale de boxe) ;
- Ne pas avoir de frais impayés à payer à Boxe Canada.

AVAILABLE ATHLETE REGISTRATIONS / INSCRIPTIONS D'ATHLÈTES DISPONIBLES

No restrictions on number of athlete registrations.

Weight categories with fewer than 2 participants will not be contested this year and registrations will be refunded.

Aucune restriction sur le nombre d'inscriptions d'athlètes.

Les catégories de poids comptant moins de 2 participants ne seront pas disputées cette année et les inscriptions seront remboursées.

NUMBER OF U23 AND OPEN ELITE TEAM OFFICIALS / NOMBRE D'OFFICIELS DE L'ÉQUIPE ÉLITE DES MOINS DE 23 ANS ET DE L'ÉQUIPE ÉLITE OUVERTE

No limit to the number of registered coaches and managers.

Aucune limite au nombre d'entraîneurs et de managers inscrits.

AGE CLASSIFICATION AND WEIGHT CATEGORIES / CLASSIFICATION PAR ÂGE ET CATÉGORIES DE POIDS

U23 Men (born/née 2002-2005) and Open Elite Men (born/née 1984-2005)

Class	Minimum KG	Maximum KG
Minimumweight	46	48
Flyweight	48	51
Bantamweight	51	54
Featherweight	54	57
Lightweight	57	60
Light Welterweight	60	63.5
Welterweight	63.5	67
Light Middleweight	67	71
Middleweight	71	75
Light Heavyweight	75	80
Cruiserweight	80	86
Heavyweight	86	92
Super Heavyweight	92+	

U23 Women (born/née 2002-2005) and Open Elite Women (born/née 1984-2005)

Class	Minimum KG	Maximum KG
Minimumweight	45	48
Light Flyweight	48	50
Flyweight	50	52
Bantamweight	52	54
Featherweight	54	57
Lightweight	57	60
Light Welterweight	60	63
Welterweight	63	66
Light Middleweight	66	70
Middleweight	70	75
Light Heavyweight	75	81
Heavyweight	81+	

REGISTRATION LISTS / LISTES D'INSCRIPTION

Will be published here after registration closes

Sera publiée ici après la clôture des inscriptions.

DRAWS / TIRAGE

Will be published here after the draw

Sera publiée ici après le tirage.

DAILY SCHEDULE AND RESULTS / HORAIRE ET RÉSULTATS QUOTIDIENS

Link to daily schedules and results will be published here as they are available.

Le lien pour les horaires et les résultats quotidiens seront publiés ici dès qu'ils seront disponibles.